日期 
: 
二零零五年四月二十六日(星期二)


Date 
: 
26 April 2005 (Tuesday)

時間 
: 下午二時三十分
Time 
: 
2:30 p.m.

地點
: 
沙田區議會會議室
Venue 
: 
Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council
發展及房屋委員會Development and Housing Committee
會議通告Notice of Meeting
I. 推選沙田區議員加入“全港及十八區最喜愛景點選舉”計劃的督導小組
Election of STDC members to District Steering Group of the “Elections of the Most Loved Sights in Eighteen Districts and Hong Kong”
II. 土木工程拓展署新界東拓展處“2005/2006年度沙田區主要工程項目進度報告”
New Territories East Development Office Progress Report for Main Works Projects in Sha Tin for 2005/2006
III. 房屋署“2005年度沙田區公共房屋管理工作計劃大綱”
Housing Department Work Plan for Public Housing Management in Sha Tin for 2005
IV. 二零零五/二零零六年度小規模環境改善工程建議及增補撥款申請
Proposed Minor Environmental Improvement Works for 2005/2006 and Funds Application for Supplementary Provision

V. 私人樓宇及居屋工作小組撥款申請

Funds Application from Private Housing and HOS Courts Working Group

VI. 蔡耀昌先生提出有關沙田區就業情況的問題

Question to be raised by Mr. TSOI Yiu-cheong in connection with the Employment Situation in Sha Tin
VII. 潘國山先生提出有關房屋署監管外判工作的問題

Question to be raised by Mr. PUN Kwok-shan in connection with the Monitoring of Outsourced work by the Housing Department
VIII. 工作小組報告

Progress Report of Working Group
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.







